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Titel  Initialer Telefon 
 Kenneth Haas, Jens Ole Koustrup   

 
 

Titel Gæster Initialer Telefon 
 
 

   

Punkt Dagsorden Action Deadline OK 
01 
 

Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt 
 

   

02 Godkendelse af referat: 
Godkendt for janua 2019 
 

   
 

03 Kontakt til B&I udvalget 
AP haft kontakt til Jon Krongaard, formand for udvalget. JK vender 
tilbage med en mødedato, hvor AP og HN bliver inviteret til en 
præsentation. Heidi spørger ind til, hvorfor vi i SiH ikke er blevet 
inviteret til at deltage i ”Det rummelige arbejdsmarked”. AP spørger 
Lotte Nielsen,om mulig deltagelse.Heidi deler informationsmateriale 
omkring ”Det sociale frikort” En debat omkring medlemsbetaling, 
aktiviteter og generalforsamling , hvor vi blev enige om at tage det 
som et selvstændigt punkt til næste møde. 
 

 
 

  
 

 

 

 

 

 

04 Godkendelse af medlemsanmodninger 
tjek 
 

   

05 Dialogmøde 
Nyt dialogmøde er den 12. marts 2019 kl 14-15.30. Forslag til 
dagsorden: Det rummelige arbejdsmarked.Det sociale frikort. 
Haderslev Kommune har pt ingen plan for det sociale frikort, svært da 
det hører under den sociale lovgivning og ikke beskæftigelsesloven. 
Vi vil da gerne være med til at byde ind sammen med 
Udsatterådet.Lang ventetid i rehab-teamet igen, hvorfor? Kun de 
mest nødvendige mennesker til rehabteam. Fælles arrangement? 
 

   



 

                                               

06 Show med Amin Jensen 
SH har haft kontakt til Amin Jensen. Forslag til dato er 23. maj 2019, 
Super godt arbejde. Et årligt tilbagevendende arrangement vil være 
fint, og kan hjælpe os økonomisk. Mobilepaybetaling blev drøftet, HN 
har en mobil, der kan bruges til dette. Vi arbejder videre med 
arrangementet.  

   

07 Det fremtidige samarbejde med ”Et rart sted at være” 
Der er stemning for at stoppe med at bruge ”Et rart sted at være”. Vi 
savner den gode stemning fra Frivilligcentret. Vi fornyer ikke vores 
kontingent til Et rart sted at være. GAO afleverer nøglen til ERSAV, 
GAO henter nøgle til Frivilligcentret ved Dorte.  

   

 Evt. 
Næste bestyrelsesmøde er 4. marts. Kurt tager lagkage med. 

   

     

     

 
 
 


